
Referat bestyrelsesmødet den 20-06-2024 
Dagsorden: 

1. Opsamling fra bestyrelsesmødet den 18-04-2024 

 
Rettelser der blev tilføjet års-hjulet skal ikke på hjemmesiden. Årshjulet er et arbejdsredskab for 
bestyrelsen. 
 
Opgaven omkring trampolinen på legepladsen er ordnet/ afsluttet. 
 
Entreprenør til brønde? Opdatering ved Helle 
Den oprindelige aftale med Fårelund maskinstation er opgivet, da virksomhed blev ved med at 
udsætte opgaven. Efter kontakt med flere firmaer, er der nu truffet aftale med Vestermark den 26 
juni om en besigtigelse af arbejdet. Forhåbentlig kan vi få et acceptabelt tilbud på opgaven og få 
arbejdet udført hen over sommeren. 
 

1. Sct. Hans: arrangement 

Da der kun er 5 personer der har tilmeldt sig, aflyses arrangementet - Anne skriver ud på facebook 
om beslutningen. 

1. Grønt udvalg v. Anne/ Jesper - klytdag 

Klytdagen den 29 juni aflyses, kun 4 personer har tilmeldt sig og 7 har meldt fra. Gert og Jesper 
løser de opgaver,der var planlagt løst på dagen mod betaling- Anne melder beslutningen ud på 
facebook. 
 
Aftalt at næste klytdag, der er planlagt i august, bliver afholdt på en hverdag ( 17:00 - 19:00) Anne 
og Jesper melder en dag ud på facebook 
Grønt udvalg har købt en ny kantklipper, da den gamle ikke virkede længere. 
 

1. Sommer- gadefest - den sidste weekend i august/ lørdag den 31-08. 

Anne og Jesper udarbejder et oplæg og program for festen. Anne laver et opslag på Facebook med 
en reminder om den kommende gadefest. 
 

1. Næste bestyrelsesmøde 12. september Hanne Mette kl 19:00 

 

1. Evt. 

 



Helle/ Flagstangen trænger til et eftersyn, da den står temmelig skævt og vipper kraftigt i 
fundamentet når det blæser. Helle/ Jens undersøger om det er noget Jens kan ordne. Det kan han 

heldigvis, måske bliver det nødvendigt at lægge flagstangen ned  
 
Claus orienterede om økonomien - intet at påtale her 
 
Hanne Mette orienterede om store myreproblemer på de fælles belægningsområder, og bad om 
penge til indkøb af myregift, og tilbød at sørge for bekæmpelsesarbejdet. Bevilling til indkøb blev 

givet og tilbud om udførelse af opgaven blev taget imod med kyshånd  Anne og Helle tilbød 
at hjælpe. 
 
Forslag til ny vedtægtsbestemmelse. Det blev besluttet at tilføje bestemmelser om pligt til 
vedligehold for ejere at garager/ skure m.m som står på fællesarealer. Bestyrelsen arbejder videre 
med punktet på kommende bestyrelsesmøder. 
 
Referent Helle 
 
 
 


